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súčasť boja proti útočiacej šelme
- CZ24 News | 18. července 2021

V tejto časti sa budem podrobnejšie venovať tomu  najdôležitejšiemu z tejto série článkov a v
podstate tomu najdôležitejšiemu z toho všetkého, čo som kedy zverejnil:

„Ak si každý z nás neuvedomí tú šelmu, fašizmus v sebe, nastane Božie dopustenie a každá
šelma tým znakom Šelmy bude ociachovaná – žiadna šelma tomu neunikne!“

Prv, než budete pokračovať v čítaní týchto riadkov, pozorne si prečítajte Zjavenie Jána, tzv.
Armagedon – nájdete ho v každej Biblii. Tá doba je totižto tu. Tu a teraz. Preto si to Zjavenie Jána
prečítajte všetci, vrátane tých, ktorí to už niekedy čítali. Nezaškodí si obnoviť obrazy.

Vy, čo ste radu počúvli a prečítali ste si Zjavenie Jána, ľahšie pochopíte nasledujúce riadky.

Ten obraz budúcnosti, ten obraz Armagedonu, ktorý popísal Ján v Zjavení bol najpravdepodobnejší
variant budúcnosti vzhľadom na parametre východzieho stavu, t.j. úroveň mravnosti a vedomostí
jedincov ľudskej spoločnosti daného obdobia. Obdobia po tzv. ukrižovaní Ježiša – t.j. odmietnutí jeho
učenia, posolstva. Obdobia, keď vznikajúce kresťanstvo už bolo pevne podchytené Globálnym
Prediktorom skrze Šavla z Tarzu, neskoršieho sv. Pavla. Globalizácia nabrala smerovanie v duchu
Doktríny Deuteronómia/Izaiáša. Nie je v našich silách tzv. Aramgedon zastaviť, či odvrátiť.
Tento proces vzhľadom na všetko vôkol  nás a v nás je neodvrátiteľný.

Avšak, je v naších silách tento Armagedon zmierniť – zmierniť mieru Božieho dopustenia,
potrebnú pre precitnutie ľudstva. Tá možnosť tu vždy bola a stále je.

Prvý tvrdý lockdown na jar minulého roku bol tou najmiernejšou formou Božieho dopustenia –
posledným varovaním. Veľmi veľa ľudí si vtedy uvedomilo, že skutočné životné hodnoty pre človeka
sú niekde inde, a nie v „slobodnom“ cestovaní, v bezbrehom holde mamonu a pod. Veľmi veľa ľudí si
uvedomilo, že majú aj rodinu, že to podstatné sú vzťahy v rodine, čas venovaný vlastným deťom, že
sa dá vyžiť aj skromnejšie a bez každodenného stresu a zhonu (ne)civilizovanej spoločnosti dneška.
Škoda, že to uvedomenie sa po uvoľnení prejavilo na živote spoločnosti v minimálnej, ba nepatrnej
miere – miere štatisticky bezvýznamnej na zmenu  života spoločnosti a smerovania ľudstva. Veľmi
rýchlo sa spoločnosť vrátila do starých koľají – algoritmy vzorcov správania v procese samoriadenia
spoločnosti, vštepované v rámci biblického modelu globalizácie sú tak silné, že ani tvrdý lockdown v
minulom roku na nich nič nezmenil. Úroveň morálky ľudstva a úroveň mravnosti jedinca ani zďaleka
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nezodpovedá technicko-technologickej úrovni vedomostí ľudstva a jedinca– výrazne za ňou zaostáva.
Ak úroveň mravnosti jednotlivca, úroveň morálky ľudstva nezodpovedá úrovni vedomostí v technicko-
technologickej oblasti, ktorá dosiahla úroveň a silu schopnú zničiť nielen ľudstvo ale celú planétu s
patričným rušivo-deštrukčným efektom pre celý Vesmír, tak nezostáva nič iné, než prevziať priamu
kontrolu nad správaním jednotlivca. A toto sa deje prostredníctvom terajšej očkovacej fázy tejto
covid pandémie. Je jedno,kto ten vírus vypustil a spustil túto pandémiu. Podstané je, že to bolo na
ľudstvo Bohom dopustené. Sú rôzne úrovne riadenia tejto pandémie – úroveň močiara (satanistov),
úroveň GP, úroveň Šelmy… Ak úroveň mravnosti jednotlivcov je vyššia, než úroveň mravnosti
satanistov, a počet jednotlivcov s touto vyššou úrovňou mravnosti má takú štatistickú váhu, že sa to
prejaví na úrovni morálky spoločnosti, tak sa vyhneme scenáru Aramgedonu v tej najtemnešej –
satanisticko-močiarnej podobe. Ak miera úrovne morálky spoločnosti presiahne mieru úrovne
mravnosti/morálky GP, tak sa vyhneme Armagedonu v réžii GP. No, bude to stačiť, aby sme sa vyhli
ciachu Šelmy?

Navyše tento Armagedon , to ciachovanie znakom šelmy je aj individuálne konkrétne, presne tak,
ako je konkrétny covid-vírus (niekto sa nakazí, niekto nie, niekto má závažný priebeh ochorenia,
niekto len pocíti energetickú nerovnováhu ako momentálnu krátkodobú telesnú nepohodu) a presne
tak, ako je individuálne konkrétne toto “očkovanie” – presnejšie táto génová terapia. Niekto nemá
žiadne negatívne následky, niekoho to zabije, či zmrzačí…, niekto doteraz dostal placebo, niekto
ostrú…

A prečo vlastne skrze laboratórne vytvorený vírus a akože “očkovanie” proti nemu, ktoré je vlastne
génovou terapiou? Prírodné vírusy sú bežnou a trvalou súčasťou Prírody a prirodzene fungujú v
prírodnom kolobehu. Občas síce, ak sa naruší prirodzený kolobeh fungovania Prírody dôjde k mutácii
vírusov, ktorá je len reakciou na vytvorivšie sa podmienky, vymykajúce sa z normal, avšak, akonáhle
sa Príroda dostane opäť do prirodzeného kolobehu – do normálu – mutácia zmizne a zostáva len
pôvodný vírus. A podobne je to aj s umelo vytvorenými laboratórnymi vírusmi, ktoré dokážu prežívať
v laboratórnych podmienkach, no vo vonkajšom prostredí – v Prírode za pár mesiacov niet po nich
ani stopy, ak za stopy nepovažujeme tú spúšť, čo za ten čas po sebe zanechali. Potvrdzujú to aj slová
molekulárnej biologičky Soni Pekovej, ktorá ešte na jar minulého roku po zistení, že SARS Cov-2 je
umelý vírus, vyhlásila, že do konca leta nebude po ňom ani stopy. Aj tak bolo – na jeseň na udržanei
covid pandémie už musela z laboratória ”uniknúť” jeho nová variácia. A potom ďalšia a ďalšia… Ak sa
pozrieme na to, ako sa ľudia správajú voči Prírode, tak nie je to ako vyčíňanie “zmutovaného”
umelého laboratórneho vírusu? Ľudstvo nežije harmonicky s ostatnými životnými druhmi a ani s
Prírodou ako takou, ale vyčíňa ako uniknuvší umelo vytvorený laboratórny vírus. Ľudstvo sa
odizolovalo od Prírody a vytvorilo si svoje umelé “laboratórne” príbytky a podmienky na prežívanie.
Jeho zásahy do okolia sú však tak agresívne, že na toto “laboratórium “ nepremenilo len svoje
príbytky, nevytvorilo len parazitické megapolisy, vyciciavajúce svoje okolie, ale čoraz viac mení na
umelé laboratórne podmienky celú planétu. Ľudstvo sa správa doslova a do písmena ako umelo
vytvorený laboratórny vírus. Avšak Zem, Príroda, Vesmír nesúhlasí s tým, aby bola Zem a príroda
premenená na umelé “laboratórium”. Zem a Príroda sa očisťuje. No čo s ľudstvom, s ľudským
jedincom, ktorý sa nespráva ako človek, nežije harmonicky ani vnútorne ani navonok, ale vyčíňa ako
uniknuvší laboratórny vírus? Ak sa správaš ako vírus aj vírusom sa stávaš a dostávaš
označenie vírusu – znamenie Šelmy. Prečo asi tak toto “očkovanie” experimentálnou génovou
terapiou, prepisujúc skrze mRNA “vakcíny” ľudskú DNA, vytvára GMO – kríženca človeka a vírusu, to
jest v kontexte vyššie uvedeného umelý laboratórny “vírus”? Ak neide Mohamed k hore, ide hora k
Mohammedovi. Ak človek neprispôsobuje a nezosúlaďuje svoju činnosť so svojou ľudskou
podstatou – DNA, prispôsobí sa jeho podstata, jeho DNA jeho činnosti. Správaš sa ako
umelý laboratórny vírus? Tak sa ním aj umelým zásahom stávaš.

A tak ako vyvstáva otázka, ako rozhodnú súdy, ak si niekto v blízkej budúcnosti uplatní patentové



práva na covid GMO, tak aj vyvstáva otázka vzájomného vzťahu GMO – umelého dvojnohého
laboratórneho vírusu a Boha. A otázka rešpektovania slobodnej vôle človeka. A vôbec, má umelý
laboratórny vírus – GMO nieže slobodnú vôľu, ale vôbec na ňu nárok? Popremýšľajte, pretože tento
aspekt bude ešte spomenutý v súvislosti s Jaltou II..

A keďže to ciachovanie znakom Šelmy sa skrze Božie dopustenie deje rukami mravne pokleslých ľudí,
tak pravdepodobnosť toho, že sa tomuto ciachovaniu nikto nevyhne, hraničí s istotou, ak sa nezvýši
štatisticky závažne počet jedincov, aby to malo aj štatisticky závažný vplyv na úroveň morálky
ľudstva, pretože mravne pokleslí jedinci nie že nevedia rozlíšiť, kto akú úroveň mravnosti má, ale o
nejakej mravnosti a morálke nemajú ani šajnu.

Preto je potrebné pracovať nielen na zvyšovaní vlastnej úrovni mravnosti, ale aj na tom, aby takýchto
jedincov bolo čo najviac. Ich počet sa bude navonok prejavovať znižovaním tlaku na zaočkovanosť
všetkých – stále viac to bude smerovať od povinného očkovania k očkovaniu dobrovoľnému. Ak si
uvedomíte obtiažnosť tejto úlohy, krátkosť času a prepadne vás beznádej, že vaše osobné úsilie na
zvyšovaní vlastnej úrovni mravnosti sa nestihne štatisticky závažne prejaviť na  úrovni morálky
spoločnosti, tak vás poteším, že ak by ste boli len jednym-jediným, čo si ju zvýši, nebude táto vaša
snaha bezvýsledná. O tom neskôr.

Mravnosť, morálka…, fašizmus, šelma v nás… To všetko je len o vnútornej rovnováhe,
vnútornej harmónii jedinca. Všetky problémy spoločnosti, ľudstva sú len odrazom, resp.
výsledkom vyžarovania vnútornej úrovne harmónie jednotlivca do okolia – sú spätným
zrkadlením okolia jednotlivcovi toho, čo sám vyžaruje – bumerang sa vracia späť. Ako sa do
hory volá, tak sa z hory ozýva.

O akej rovnováhe hovorím? Je to rovnováha v každom aspekte. Rovnováha jedinca na energetickej
úrovni – na čakrovej rovnováhe. Spodné čakry spojené s pozemským životom – s materiálnom, horné
čakry spojené s duchovným životom – duchovnom jednotlivca. Aj táto energetická rovnováha na
úrovni čakier sa netýka len toho, aby energetika horných čakier bola v rovnováhe s energetikou
dolných čakier, ale aj energeticka jednotlivých čakier musí byť rovnovážna. Ak sa bavíme o
rovnováhe na energetickej úrovni jedinca, tak to nie je len o čakrách, ale máme tu aj meridiány…
Ďalej tu máme aj rovnovážnosť medzi fungovaním psychiky a fungovaním tela ako spojených nádob,
kde nerovnováha v psychike vyvoláva nerovnováhu v tele a naopak. O jednotlivých prejavoch
nerovnováhy akýchkoľvek úrovní boli popísané traktáty jak z pohľadu filozofie Východu, tak z
pohľadu filozofie Západu, jak z úrovne náboženskej, tak z úrovne materialisticko-vedeckej.

Komplexne a všezahrňajúco sa to dá vyjadriť jedným jediným symbolom. Rovnoramenným krížom,
ktorý je symbolom rovnováhy celého Vesmíru vo všetkých jej aspektoch a prejavoch. Keďže my
žijeme v hmotnom tzv. duálnom svete na hmotnom povrchu Zeme a náš život je možný na tejto Zemi
len v telesnej materiálnej schránke, ktorú oživuje prítomnosť duše v nej – čiže máme materiálnu aj
duchovnú podstatu, tak tento rovnoramenný kríž rovnováhy Vesmíru sa v tejto hmotnej realite
prejavuje duálne – v podobe dvojramenného kríža. Dvojramenný kríž je projekciou
rovnoramenného kríža vesmírnej rovnováhy v našej pozemskej realite. Dvojramenným krížom
v symbolike Východu je symbol jin-jang.

Nebudem sa venovať symbolu jin-jang, pretože našim symbolom je dvojramenný kríž. Prečo?
Lebo Nitrianske kniežatstvo!

Aby sme mali jasno, o aké kríže sa jedná a aká je ich súvzťažnosť, a aby ste pochopili to
najpodstatnejšie z celých dejín nielen našej civilizácie ale aj civilizácií pre pádom Atlantídy (o tom
však bude samostatný článok, až k tomu dozreje čas), vezmite si papier, ceruzu a pravítko.
Nakreslite rovnoramenný kríž v tvare znamienka plus. Vertikálne (zvislé) rameno nech má napr. 4



cm a horizontálne (vodorovné) takisto 4 cm. To je rovnoramenný kríž celovesmírnej rovnováhy. Jeho
projekcia v pozemskej realite je dvojramenný kríž. Dostanete ho jednoducho tak, že nakreslíte nad
seba dva rovnoramenné kríže tak, aby sa dotýkali vertikálnymi ramenami, t.j. výsledné vertikálne
rameno je dlhé 8 cm  a obe horizontálne ramená sú rovnako dlhé 4 cm. Dĺžka časti vertikálneho
ramena nad horným horizontálnym ramenom a pod dolným horizontálnym ramenom je zhodná, a to
2 cm. Dĺžka časti vertikálneho ramena medzi horizontálnymi ramenami je presne 4 cm.

Horné rameno je ramenom duchovna a dolné horizontálne rameno je ramenom matérie. No tieto
horizontálne ramená sú symbolom aj mnoho iného, no v podstate korešpondujúceho s tou duchovnou
a telesnou podstatou človeka. V tom dvojkríži je úplne všetko – podstata nášho sveta, Stvoriteľom
dané princípy jeho fungovania, naša minulosť, prítomnosť i budúcnosť – je v ňom proste všetko
vrátane vnútornej rovnováhy človeka.

Boli časy, keď tento dvojramenný kríž bol vzpriamený na celom svete a jeho rovnováha vládla tomuto
svetu. No potom tento kríž bol zvalený a Atlantída zanikla. Táto civilizácia nesie dedičstvo Atlantídy
(existuje aj práca VP SSSR “Smutné dedičstvo Atlantídy”) od svojho samého počiatku, a tento
dvojramenný kríž nebol až donedávna vztýčený, no jeho posolstvo a pripomienku celý čas nieslo
duchovné dedičstvo Nitrianskeho kniežatstva v podobe vlajky Nitrianskeho kniežatstva, kde tento
kríž je znázornený vo zvalenej horizontálnej polohe. Tento kríž však bol v jemnohmotnom pozadí
tejto Zeme tohto roku vztýčený. Jemnohmotné pozadie sa prejavuje aj priamo v hrubohmotnej
realite. Táto zem, Slovensko, no nielen ono, ale aj celé územie bývalej Veľkej Maravy a neskoršieho
arpádovského Uhorska už vibruje pod znamením tohto dvojkríža rovnováhy. Všetci, ktorí v sebe
nevztýčia tento kríž – nenastolia v sebe vnútornú rovnováhu, sa tu nebudú cítiť komfortne.
Vyžarovanie tohto kríža ich odtiaľto vypudí.

Tak ako jedinec vplýva na okolie, tak okolie spätne vplýva na jedinca. Tak ako rovnováha psychiky sa
prejavuje v rovnováhe tela a rovnováha tela sa prejavuje v rovnováhe psychiky, tak na to istom
princípe funguje aj vzájomný vzťah ľudský jedinec – okolie. Preto druhou vlajkou SNP, bude možno
terajšia vlajka Slovenska, na ktorej však bude nie terajší dvojkríž, ale vztýčený dvojkríž Nitrianskeho
kniežatstva. Vztýčený kríž vnútornej rovnováhy jedinca posilní tento vonkajší symbol rovnováhy
spoločnosti a naopak, tento kríž na vlajke bude napomáhať nastoleniu vnútornej rovnováhy v každom
jedincovi, ktorý bude naň hľadieť, pod jeho energiami kráčať a konať.

Terajší dvojramenný kríž na štátnom znaku Slovenskej republiky presne odráža úroveň mravnosti
jedincov a morálku našej spoločnosti na jej území – duchovné rameno je kratšie, a aj to duchovno je
príliš prízemné – celý dvojkríž je vertikálne kratší, než dvojkríž Nitrianskeho kniežatstva. Sme
zameraní na telo a matériu. Terajší dvojkríž je aj symbolom niečoho iného, no to nie je tématikou
tohto článku . O tom niekedy inokedy.

Skráťte kto chce, len tak pre seba, dolné rameno na dĺžku horného a predĺžte vertikálne rameno tak,
ako ste si to kreslili na papieri s ceruzou. Nechajte tento dvojkríž na seba pôsobiť. Tí, čo precítia jeho
vyžarovanie, pochopia viac, než z desiatok takýchto článkov.

Každý jedinec, ktorý dokáže v sebe vztýčiť tento rovnovážny rovnoramenný kríž je plne
imúnny voči následkom zaočkovania aj v prípade ostrej mRNA vakcíny. Znak Šelmy sa
jednoducho na ňom neudrží. To akoby ste chceli na čistý žiarivý priezračný diamant písať
atramentovým perom… Čím viac jedincov v sebe nastolí vnútornú rovnováhu, tým viac bude klesať
tlak na zaočkovanie a “hon na nezaočkovaných”. Čím vyššia miera vnútornej rovnováhy jedinca, tým
vyššia jeho imunita voči následkom očkovania – aj ostrá mRNA vakcína bude preňho iba
fyziologickým roztokom.

Čím viac vztýčených dvojkrížov rovnováhy vo vnútri aj navonok, tým menšia miera krvavosti



budúcich udalostí. Zvýšená úroveň mravnosti jedinca sa prejavuje na zvýšení úrovne morálky
spoločnosti, a to sa následne odrazí v úrovni mravnosti vládnych činiteľov – myslím tým tých, ktorí
budú spoločnosťou zvýšenej úrovne morálky zvolení. Morálka vlády len odráža morálku
spoločnosti, a tá odráža mravnosť jedinca!!!

Dodatok: Jaltská konferencia bola o povojnovom usporiadaní Európy (a sveta) a vymedzovla sféry
vplyvu. Každá mocnosť obnovovala s tým a tými čo tam zostalo vojnou zničené územia a budovala
nielen hospodárstvo ale aj pravidlá fungovania danej spoločnosti takých jedincov, akých tam našla. Ja
som už raz túto tému načal. A teraz ju dokončím. Je druhoradé, do koho mocenského vplyvu sa
Slovensko po tejto covid vojne dostane. Prvoradé je to, že koľko ľudí a koľko bez vlastnej slobodnej
vôle tu “laboratórnych vírusov” nájde. Tí fašisti,ktorí túto pandémiu spustili vždy snívali  o pretvorení
ľudstva na poslušný diaľkovo ovládaný pracujúci dobytok. Takže čo s tým “pracujúcim dobytkom” na
Slovensku, čo tu Rusko po tej vojne nájde? No podľa Jalty II jednoznačne dostane od nich diaľkový
ovládač. Verím tomu, že ich bude diaľkovo viesť k tomu, aby pracovali na odstraňovaní povojnových
škôd a budovaní spravodlivej ľudskej spoločnosti podľa ruského pohľadu, ktorej aj oni budú
krátkodobo, síce ako umelý, ale teraz už kontrolovaný laboratórny vírus súčasťou. Tým , že títo
jedinci majú ciach Šelmy a stali sa GMO bez vlastnej slobodnej vôle, myslím si, sú všetky mravne-
etické otázky v súvislosti s ich ovládaním zodpovedané.

A čo tí poskoci, ktorí sa v službách fašistického “močiara” na tom podieľali? Čo tí fašistickí pohlavári,
zavádzajúci tu očkovací apartheid? Tí jednoducho sami odtiaľto utečú. No a za hranicami dostanú už
pre nich pripravenú génovú terapiu – znak Šelmy a ako pracujúci dobytok budú s ostatnými
pracovať, v tom lepšom prípade na budovaní spravodlivejšej spoločnosti v réžii GP, a v tom horšom
prípade otročit na uspokojovanie parazitických potrieb fašistického “močiara”.

Sféra vplyvu Ruska, sféra vplyvu GP… Ich pohľady na vec, ich modely usporiadania a fungovania
spoločnosti. A čo tak náš vlastný model, naša vlastná koncepcia? Naša vlastná koncepcia, ako
výsledok toho najlepšieho z Východu i Západu plus náš osobitý vklad skrze ideové posolstvo
nanovovztýčeného dvojramenného kríža Nitrianskeho kniežatstva. To je ten most medzi
Východom a Západom. Slovensko nie ako večné bojisko medzi Východom a Západom, prechádzajúc
do područia raz jednych raz druhých, ale Slovensko ako územie tvorivého konkurzu toho
najlepšieho so Západu a Východu šmrcnuté “írečitým slovenským folklórom”…

A na to potrebujeme dostatok ľudských jedincov nielen so zachovanou ľudskou podstatou
skrze ľudskú DNA ale aj s obnoveným usporiadaním psychiky Človek – Človek nielen podľa
DNA, ale aj podľa správania k sebe a okoliu – rovnovážny ľudský jedinec s vnútorne vztýčeným
dvojramenným krížom Nitrianskeho kniežatstva.

 

(článok aktualizovaný 18.7.2021 doplnenie ohľadom vírusového aspektu “Armagedonu” a doplnenie
ohľadom Jalty II.)

 

Zdroj: oracle911


